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12、 使用者应遵守设备所在地（使用地）相应国家、地区法律法规，恪守职业道德，注意安全义务，严禁将我司的产品或设备使用在任何非法用途上。如有违反者所应     
承担的相关法律责任我司概不负责。

12.Users should comply with the laws and regulations of the corresponding countries and regions where the equipment is located (used), abide by professional ethics, pay attention 
to safety obligations, and strictly prohibit the use of our products or equipment for any illegal purposes. Creality will not be responsible for any violators' legal liability under any 
circustance.





























滑轮松紧度调节
Before starting up, please check the tightness of the pulley.

开机之前，请先进行滑轮松紧度检查

Pulley Tightness Adjustment 

X/Y/Z axis pulley adjustment:

Gently dial the pulley to check whether it is idling or stuck. If this phenomenon 
occurs, use an open-end wrench to adjust the hexagonal eccentric isolation 
column to make it rotate smoothly.

X/Y/Z轴滑轮调节：

用手轻拨滑轮，检查其是否有空转和卡顿，如有此现象请使用开口扳手调节六角偏心
隔离柱，使其转动运动顺畅。
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六角偏心隔离柱



11



12



13





14



15





23



24



25 26



27



Notes 笔记
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